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Grzegorz Czelej o wynalezionym przez Polaków leku przeciwko
covid-19. Lek jest skuteczny. Lek jest skonstruowany na bazie
przeciwciał. „Jesteśmy w procedurach rejestracji leku, które
są  bardzo  skomplikowane.  Więcej  czasu  zajmują  nam  teraz
procedury niż produkcja”. Jeszcze w tym roku chorzy będą mogli
przyjąć lek. Senator tłumaczy, czym się różni szczepionka od
leku.
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